

## Verslag van de wijkpanelvergadering van 9 april 2024

**Aanwezig:** Dian Webbink, Bauke Westra, Wybren de Graaf, Hinke Roorda, Daan Feenstra, Liesbeth Dam en Wiesje Helder.

**Afwezig:** Roderick Slof

**Gasten:** Sikke en Brenda van der Dijk

---

### 1. Opening en vaststellen agenda

Dian heet iedereen van harte welkom en opent de vergadering. De agenda wordt vastgesteld. Brenda is ondernemer in de wijk en is benieuwd wat er speelt in de wijk. Sikke is wijkbewoner en nieuwsgierig naar het reilen en zeilen van het wijkpanel.

### 2. Verslag 12 maart 2024

Naar aanleiding van het verslag worden geen opmerkingen gemaakt. Het verslag wordt vastgesteld.

#### Actiepuntenlijst:

- Een ieder zal zijn eigen actiepunt(en) oppakken en doorgeven aan Dian. De actiepuntenlijst wordt hierop aangepast;
- Worden in het voorjaar gevuld. Roderick onderhoud contact met de Florahoek. *Zie agendapunt 8;*
- Nagaan wat de mogelijkheden zijn van een gehuurde opslagplaats. *Is geregeld, er is een opslag in de Hemrik gehuurd.*

### 3. Mededelingen en ingekomen stukken

Er is bericht van verhindering ontvangen van Roderick.

#### Ingekomen stukken

- Nieuwsbrief Wijken en dorpen;
- Uitnodiging 100 jaar bestaan V.V. Zwaluwen. *De bijeenkomst wordt georganiseerd in oktober. Hinke, Liesbeth en Bauke zullen het wijkpanel vertegenwoordigen;*
- Stukken ter info in map Asielzoekers m.b.t. de vergadering van 27 maart.

### 4. Wijkcentrum, stand van zaken

Het bestuur bestaat momenteel nog uit drie bestuursleden. Er zijn een aantal zaken aangepast op de website. De functie van voorzitter is momenteel vacant. Hierop zijn (nog) geen reacties ontvangen. Er zijn veel aanvragen voor zaalverhuur en wordt door de groenmedewerkers van de gemeente gebruik gemaakt van het wijkcentrum voor de pauzes. Wybren wil graag de mogelijkheden onderzoeken naar een duurzame samenwerking met het wijkpanel. Vanuit Amaryllis is de vraag ontvangen of voor zitting van de buurtkamer gebruik gemaakt zou kunnen worden van het wijkcentrum. Dit moet worden besproken met het bestuur van het wijkcentrum. Wybren zal dit onder de aandacht brengen bij het wijkbestuur.

### 5. Stand van zaken wijkconferentie

De nieuwe datum is gepland op 15 oktober.

## 6. Beoordelen visueel van Edward

In de vorige vergadering is Edward Kobus op bezoek geweest en heeft aangeboden om de missie en visie van het wijkpanel visueel te maken. Van hem is een praatplaat ontvangen.

Deze praatplaat zal geplaatst worden op social media, in de wijkkrant en in de lichtbakken in de wijk.

## 7. Vaststellen samenwerkingsdocument Wijkpanel en Wijkcentrum

Het concept van het samenwerkingsdocument is eerder gedeeld met het wijkpanel. Het is belangrijk dat de feedback in het document wordt opgenomen, zodat het document definitief vastgesteld kan worden.

Wybren zal de feedback verwerken in het document. Afgesproken wordt om het document volgende week vast te stellen.

## 8. Leefbaarheid

Leefbaarheid is een onderwerp wat ons allen raakt en ook veel terreinen raakt.

Het betreft onderwerpen die gaan om veiligheid, netheid, aantrekkelijkheid van de wijk.

### Werkgroep Communicatie

De redactie is bezig met de volgende wijkkrant. Vanuit het wijkcentrum komt weinig informatie. Volgens de planning zal het krantje eind april uitkomen en begin mei in de brievenbus ligt.

### Werkgroep Groen en Spel

#### *Groen/Vlindertuin*

Actieplan containertuintjes conform afspraak en jaarplan.

Roderick heeft een offerte opgevraagd voor het planten en onderhoud van de containertuintjes, deze bedraagt € 1.600. Er wordt uitgebreid gesproken over de planning, de kosten en hoe de aanplant opgelost gaat worden. Al evaluerend kan worden geconcludeerd dat de containertuintjes geen succes zijn geweest en de kosten hier niet tegenop wegen.

Afgesproken wordt dat de beplanting zelf wordt aangekocht en geplant (door vrijwilligers van de vlindertuin) en dat het onderhoud wordt verricht door het Prader Williehuis uit Oentsjerk. Bauke zal dit bespreken met Roderick.

Bloembollen planten in het najaar.

Bauke en Roderick gaan in overleg met de gemeente om de aanplant te bespreken.

#### *Activiteiten & Spel*

Er wordt, in samenwerking met het wijkcentrum, op 23 juni een schuimpartij georganiseerd.

Wybren heeft navraag gedaan naar de groene pijlenroute, wanneer worden de paaltjes geplaatst. Vanuit de gemeente is aangegeven dat de grond te nat is en de plaatsing is uitgesteld. Wybren onderhoud het contact hierover.

### Werkgroep Sociaal Domein

Willem (contactpersoon Amaryllis) is langdurig ziek. Zijn vervanger, Menno Schotanus, wil graag komen kennismaken met het wijkpanel. Afgesproken wordt dat hij wordt uitgenodigd voor de volgende vergadering.

## 9. Rondvraag en sluiting

Liesbeth geeft aan dat er op het Marowijneplein een bijzondere schaaktafel staat. Zij vreest dat deze verloren gaat als de verbouwplannen van start gaan en mogelijk kan deze tafel in de ontmoetingstuin worden geplaatst. Bauke gaat navragen wat er met de tafel gaat gebeuren.

Van de provincie is een mail ontvangen voor het aanvragen van een bijdrage van € 500 voor het organiseren van een vrijwilligersdag. Daan en Dian gaan aan de slag met de aanvraag.

Het logo van het wijkcentrum moet worden aangepast in de lichtbak. Wybren brengt dit onder de aandacht.

Dian sluit, met dank voor de inbreng van iedereen, de vergadering om 21.05 uur.

**Vergaderschema 2024, aanvang: 19.30 uur:**

14 mei, 11 juni (Wiesje afwezig), 9 juli, 10 september, 8 oktober, 15 oktober Wijkconferentie (Wiesje afwezig), 12 november, 10 december.